



د. علي عبدالمحسن سعدون العبدالله

### **السيرة الذاتية:**

من مواليد 1971. تخرج من الجامعة التكنولوجية/ قسم هندسة الاتصالات سنة 1994. حصل على شهادة الماجستير من ذات القسم سنة 1999, ثم حصل على شهادة الدكتوراه من المملكة المتحدة من جامعة برادفورد/ كلية الهندسة والمعلوماتية سنة 2021 في تخصص هندسة الاتصالات. يحمل لقب مدرس وقد قام بنشر 32 بحثاً في تخصص الجيل الخامس وما بعدها لأنظمة الاتصالات اللاسلكية والمنتقلة. يقوم بتدريس مادة اساسيات هندسة الاتصالات والكترونيك الاتصالات لطلبة الدراسات الاولى, بالإضافة الى اشرافه على مشاريع تخرج الطلبة.

### **رقم هاتف العمل:**

07719949011

### **الايمل الجامعي:**

[ali.saadoon@uoninevah.edu.iq](mailto:ali.saadoon@uoninevah.edu.iq)

### **رابط موقع كوكل سكولر:**

<https://scholar.google.com/citations?user=uHjvEnwAAAAJ&hl=en>

### **رابط موقع سكوبس:**

<https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=57194384824>

## **Curriculum vitae:**

*Ali AbdulMohsin Saadoon AlAbdullah* was born in 1971. He graduated from University of Technology, Department of Communication Engineering in 1994. Then he obtained his Master's degree from the same department in 1999. He has obtained his Ph.D. from the United Kingdom at the University of Bradford in the Faculty of Engineering and Informatics in 2021. He holds the title of Lecturer in the field of Communications Engineering, where he has published 32 research papers in 5G and beyond Wireless/Mobile communication systems. He teaches several modules for undergraduate students such as Communications engineering principles and electronic communications, in addition to supervision students' graduation projects.

### **Phone no.:**

07719949011

### **University email:**

[ali.saadoon@uoninevah.edu.iq](mailto:ali.saadoon@uoninevah.edu.iq)

### **Google Scholar Link:**

<https://scholar.google.com/citations?user=uHjvEnwAAAAJ&hl=en>

### **Scopus Link:**

<https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=57194384824>